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Deltakere:  

Kjetil Hoff 

Eirik Buset 

Ingar Norvik 

 

Meldt forfall: 

Vegard Buset 

Marte Guro Arnesen 

 

Fraværende: 

Hanna Fjerstad 

Anja Tønne 

 

Teams 

4. september 2023 Kl 2000 - 2115 

  

 

Sak Beskrivelse 
Saksansvarlig, 

type sak 

   

10/23 Prosjekt sandvolley Trøndelag 

Saken betinger at styret er fulltallig i sin diskusjon. Styret 

registrerer at regionen hadde mange lag som deltok i Junior-
NM i sommer. Svært gledelig å se.  

Vedtak: Saken utsettes til neste møte.  

 

 

Kjetil 

11/2023 Medlemmer til nasjonale utvalg 

I tråd med endring i vedtekter, skal regionen delta i nasjonale 

utvalg for konkurranse og utvikling. Da tidligere styre 

behandlet saken om vedtekter, ble det vurdert slik at 

representanter i styret skulle følge opp nasjonale utvalg. 

Marte Guro, Eirik, Ingar og Kjetil har alle sagt nei til denne 

oppgaven, av hensyn til kapasitet. 

Kjetil 
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Saken tas opp med medlemmer av styret som ikke deltok i 
møte for å sjekke interesse. Om ingen kandidater melder seg 
av disse, må styret invitere til deltagelse fra kandidater i 
klubber i regionen. Følges opp på planleggingsmøte for 

klubbmøte. 

 

Vedtak: Utsettes. Det vil vurderes å søke bistand hos klubber 

for slik deltagelse, men først må det avklares hva utvalgene 

skal gjøre og hvordan de skal jobbe. Hva vil det kreve av de 

ulike representanter? 

 

12/2023 Oppfølging fra NVBF 

Styreleder redegjorde for det som oppleves som manglende 
oppfølging fra NVBF, sentralt ledd. Siden styret i regionen ble 
valgt, har det ikke vært noen form for initiativ/informasjon 

fra NVBF mot regionstyret. Dette er ikke en god måte å 
ivareta frivillige ledd på, og kan oppleves som demotiverende 
og «opplevelsen av å være lite viktig». Oppfølgingen av de 
ulike organisasjonsledd må styrkes. 

Styreleder har hatt to telefonsamtaler med 
utviklingsavdelingen i administrasjonen sentralt (NVBF), en 
før sommeren og en sist uke. Her er det gitt tilbakemelding på 
NVBFs manglende oppfølging og initiativ overfor nytt styre.  

Det planlegges for et møte mellom ny GS og styret i de de 
ulike regioner i løpet av høsten. 

Vedtak: 

Styret synes det er viktig at slike tilbakemeldinger gis NVBF 
sentralt, og at hele organisasjonen involveres til beste for 

idretten.   

 

Kjetil/Ingar 

13/2023 Regional kapasitet i administrasjonen NVBF 

Styret er bekymret over kapasiteten regionalt fra NVBFs 
administrasjon. Det oppleves som om at det gjennom flere år 

har vært slik at regionale oppgaver har måttet vike for 
oppgaver nasjonalt. Dette har ved flere anledninger ført til 

frustrasjoner og misnøye fra styre og klubber i regionen.  

Styret vil ta opp saken med NVBF hvor nevnte problematikk 
adresseres, og hvor det også vises forslag til løsninger.  

Vedtak: 

Kjetil og Ingar skriver et brev/henvender seg til NVBF på 

vegne av regionstyret.  

 

Kjetil/Ingar 
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14/2023 
Søknad om regions midler  

Søknad om midler for regionalt dommerseminar. Se vedlagt 
søknad fra Vegard B.  

Vedtak: 

Av habilitetshensyn er ikke styret vedtaksdyktig i dette møtet. 

Saken behandles pr epost. Vegard og Ingar inngår ikke i 
stemmegivning grunnet habilitet. 

 

Kjetil 

 Avslutning  

Neste styremøte er mandag 2. oktober kl 2000 – 2130. Her vil 
det planlegges for et fellesmøte med klubber for ny sesong. 

 

 
 

 
 

Protokoll ført av Kjetil Hoff, 10.september 2023 
 


